

Protokoll fra styremøte Lier MSK

Dato: 04.11.2025

Tilstede: Bjørn-Arne, Ronny, Kristin, Børre, Tor Ivar, Line

Meldt frafall: Larsi

Sak 1/7 – Reisestøtte lag NM

Beslutning:

Tilgjengelig budsjett etter øvrige kostnader knyttet til arrangementet er 17 000 til fordeling. Det ble stilt 5 lag- 15 førere. Det er besluttet å innvilge støtte 1000 kroner pr fører.

Bjørn Arne henter inn navn på førere og kontonummer som sendes til Kristin. Kristin overfører beløp til førerne før årsslutt.

Sak 2/7 –Behandle innkommende søknader løpstøttesøknader

Beslutning:

Inkluderer speedcross, NM, og enduro.

Det er mottatt 4 søknader hvorav alle oppfyller kravene om løpstøtte. Disse er innvilget og utbetaling vil bli foretatt før årsslutt.

Bjørn Arne henter inn navn på førere og kontonummer som sendes til Kristin. Kristin overfører beløp til førerne før årsslutt.

Sak 3/7– Kjøring og brøyting vinterhalvåret

Beslutning: Det er ønskelig å ha åpent i vinterperioden, men vi trenger hjelp fra medlemmene. Vi kaller inn til ett møte for å danne en vintergruppe. Innkalling skjer via epost og facebook innlegg.

Dato for møtet: 18 november kl 18:00

Oppfordring til å melde interesse: Kan du ikke møte- men vil ha vinterkjøring- meld din interesse til Tor Ivar - så kan vi sette deg opp på vakt.

Det er behov for å brøyte plassen også i vinterhalvåret, dersom det blir vinterkjøring vil det vurderes om dette skal settes bort for å redusere belastningen for banegruppa.

Sak 4/7 - Årshjul for aktiviteter 2026

Diskusjon:

Det er ønsket å påbegynne arbeidet med å utarbeide et årshjul med aktiviteter og målsetninger for 2026.

Drømmescenario: Kan vi få til en vinter runde for klubbløpet etterhvert?

Treningshelg: Har hatt suksess med treningssamling tidligere. Gode samlingspunkter for klubben og felles lunsj. Det er muligheter for å ha åpent 10 søndager, men en forutsetning er at det er tilgjengelig for klubbens medlemmer.

Det er positivt for opprettelse av årshjul. Børre tipser om tilgjengelig årshjul for idrettens 365. Line tar utgangspunkt i denne og utarbeider et delt dokument som kan jobbes med mellom styremøtene.

Sak 5/7 – Tirsdagstrening vår 2026

Beslutning:

Tirsdagstreninger på våren - med oppstart fra tredje uka i april. Det utføres 10 tirsdagstreninger, slik at treningene løper ut juni.

Line legger ut innlegg på Facebook - påmelding kommer i starten av januar.

Sak 6/7 –Nabogrense forslag fra grunneier.

Beslutning:

Klubben ønsker å gå for alternativ 1, gjerne over en langtidsperiode. Det foreslås en tidsperiode for 10 år.

Sak 7/7 –Telt - ønske om lagring av vogn

Beslutning:

Det er et privateid telt hvor det gjøres en bytteavtale. Klubben for disponere teltet i sommerhalvåret mot at eier lagrer privat lagring i vinterhalvåret.

Sak 8/7 – Spørsmål om intervju Norges Idrettshøyskole

Besluttet: Styret har dessverre ikke kapasitet til dette pr nå.

Sak 9/7 – Eventuelt

Grøttest

Dato for grøttest: 09.12 kl 18:00

Hele styret hjelper til med det som trengs for å arrangere.

Det er ønskelig å løfte frem flere av klubbens medlemmer som bidrar med positiv energi og gjør det lille ekstra. Line lager en undersøkelse hvor man kan nominere medlemmer til ulike kategorier- og komme med forslag til kategorier.

Nominasjon:

Årets forbilde

Årets ildsjel

Årets ...

Klubbens ferskeste medlem

Informasjon om endring i prismodell for idrettens 365

Børre informerer. Det er endret prismodell for idrettens 365, det ser ut

Midler:

Line følger opp Frode gift søknader og muligheter for å søke på ulike midler. For eksempel kan det jobbes frem kartlegging og søknad gift ny startgrind.

Kan Tippemidler være et alternativ- søket til kommunen. Kommunen har frist 15. januar for videresending fra sin side.